
Μείναμε άφωνοι κ Δήμαρχε
Η Διευρυμένη Επιτροπή Πρωτοβου

Xtas για τη Διατήρηση και Προστασία
του Ιστορικού Κέντρου ms Πόληβ ms
Λεμεσού σε επιστολή ms npos τον
Δήμαρχο Λεμεσού Νίκο Νικολαΐδη
αναφέρεται στον χώρο στάθμευσηβ στην
Οδό Ανδρέα θεμιστοκλεουβ

Εχουμε μείνει άφωνοι από tous ισχυ

ρισμού5 oas κ Δήμαρχε στη συνεντευξή
oas σε δημοσιογράφο ins εφημερίδα5
ΛΕΜΕΣΟΣ η οποία αναρτήθηκε στο

διαδίκτυο mv Τρίτη 19 Μαρτίου 20 19
Δηλαδή αν καταλάβαμε καλά κ Δήμαρχε

τσχυρίζεστε ότι με το να μην κοπούν

δέντρα στον χώρο στάθμευσα ms
οδού Ανδρέα θεμιστοκλεου5 σημαίνει όπ

υποστηρίζετε το ΣΒΑΚ Λεμεσού
Enions κ Δήμαρχε τσχυρίζεστε στη

ουνεντευξή oas όττ γτα να μην πνιγεί το

κέντρο ms πόλη5 μα5 από τα αυτοκίνητα
πρέπει να δημιουργήσουμε véous xobpous
στάθμευσα αυτοκινήτων Mfinoûs αυτό

σημαίνει ότι θα έρχονται λιγότερα αυτοκίνητα

στο κέντρο ônats προτείνει το ΣΒΑΚ
Ή θα έρχονται περισσότερα αυτοκίνητα

Ειλικρινά λυπούμαστε για τη στάση
του Δημάρχου μα5 ο onoios διαβεβαίωνε
tous ψηφοφόροι του προεκλογικά ότι
θα σεβαστεί nMpcos τα αποτελέσματα ms
μελετά του Σχεδίου Βιώσιμα AoiiKfis
KivnTiKÔTmas Λεμεσού

Η χωρητικότητα σε αυτοκίνητα στονχώρο
στάθμευσα σιην οδό Ανδρέα θεμισιοκλε
ous μετά την ανακατασκευή που έγινε mis
1 3 Ιανουαρίου 20 1 8 είναι τώρα 220 και
όχι 1 50 oncüs είπατε στη ουνεντευξή oas
και αν διπλασιαστούν οι Θεσεΐ5 auiés θα

γίνουν 440 και όχι 300 ônoûs αναφέρατε
Κύριε Δήμαρχε σκεφτήκατε καθόλου

την ποιότητα ζωή5 των περιοίκων
του χώρου αυτού αφού τα καυσαέρια
πλέον θα κατευθύνονται ans κατοικίε5
τόσο των περιοίκων όσο και των φοιτητών
του Πανεπιστημίου και η ηχορύπανση που
θα δημιουργηθεί θα προκαλέσει τρομερή
οχληρία στο κέντρο ms πόλη5 μα5

Κύριε Δήμαρχε oas παρακαλούμε
ôncos αναθεωρήσετε us αποφάσεΐ5 oas
auiés και συνεργαστείτε με το ΕΤΕΚ και
το ΣΒΑΚ οι οποίοι είναι επιστημονικά
καταρτισμένοι και θα προσπαθήσουν να
βελτιώσουν την ποιότητα ζωή5 όλων των
κατοίκων ms πόλη5 μα5
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